
                                    P  R  O  T  O  K   Ó  Ł  nr  LIX/2014

z obrad  sesji Rady Miejskiej zwołanej w trybie nadzwyczajnym, która odbyła się w 
dniu 13 października 2014r.

W obradach uczestniczy  13 radnych (zgodnie z załączoną listą obecności)

Pan Zbigniew Chlubicki otworzył obrady LIX/14 , stwierdził prawomocność obrad
sesji.
Pan Chlubicki przedstawił porządek obrad sesji:

2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Projekt uchwały w sprawie wydania połączonych numerów Wiadomości 
Barczewskich;
4.Zamknięcie obrad LIX/2014 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Radni przyjęli porządek bez uwag.

Pan Zbigniew Chlubicki – gazeta była wydawana zawsze . Demokrację należy
szanować. Jednakże w związku z tym, że rozpatrywanie tej sprawy stanowiłoby 
naruszenie moich zadań przekazuję prowadzenie obrad dzisiejszej sesji  zastępcy 
przewodniczącego Rady pani Alinie Jakończuk.

Pan Chlubicki opuścił salę obrad.

Do punktu 32.

Pani Alina Jakończuk poprosiła o zabranie głosu  pana Andrzeja Moszczyńskiego
-przewodniczącemu Komisji Regulaminowej.

Pan Andrzej Moszczyński – odbyło się posiedzenie  Komisji Regulaminowej, na 
której obecny był prawnik zatrudniony w Urzędzie. Pan Gajdamowicz stwierdził, że
Rada  Miejska  ma prawo zawiesić lub nie wydawać gazety samorządowej.

Pani Urszula Mosakowska – czy w grudniu możemy wydać dwa numery?


